
Protokół Nr 24

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Getka Janusz-przewodniczący

2. Kłębek Krzysztof-członek

3. Kryszkiewicz Edward -  członek

4. Kujawski Bogdan -  członek

5. Stańczak Zbigniew-członek

6. Wątorska -  Parzydło Justyna -  członek

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Tadeusz Bulik -  Wójt, p. Zenon Zadrożny - Za Wójta, p. Tadeusz 

Stańczak -  prac. UG.

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego odbytego w dniu 4 lipca

2013 rok

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Janusz Getka, powitał zebranych i poinformował, że komisja 

została zwołana na wniosek Wójta.

Następnie głos zabrał Wójt, który powiedział że główny powód dla którego została zwołana komisja 

jest sprawa związana z budową chodnika w Guzowatce.

Sprawa przystanku w Guzowatce toczy się już ponad 2 lata.

Część mieszkańców jest za tym aby przystanek był w dotychczasowym miejscu, część wspólnie z 

właścicielem działki jest przeciwna. Pół roku tematu zapadły wstępne ustalenia, że przystanek 

będzie po drugiej stronie jezdni na tej samej wysokości . Część mieszkańcy wspólnie z sołtysem 

stwierdziła, że nie chce takiego rozwiązania, ponieważ prowadzenie chodnika przy krawędzi jezdni 

po jednej i po drugiej stronie i budowa zatoki przy krawędzi spowoduje, że cała woda spłynie w 

kierunku skrzyżowania i zaleje całe skrzyżowanie i posesje do niego przyległe. Wójt powiedział, że 

rozwiązanie takie mogłoby być pod warunkiem, że powiat zrobiłby w tym miejscu kanalizację 

deszczową. Powiat kategorycznie twierdzi, że kanalizacji takiej nie zrobi. Z-ca Wójta powiedział, że 

powiat zamierza zrobić kanalizację rynsztokową, ale jest problem gdzie odprowadzić dużą ilość 

wody.

Wójt powiedział, że na obecną chwilę widzi następujące rozwiązanie:

1) Budować chodnik według starego projektu z pominięciem zatoki. (Rozwiązanie takie byłoby 

częściowo zgodne z uchwałą zebrania wiejskiego z dnia 21.09.2012r.)

2) Nie budować chodnika w miejscu spornym, tj. około 100 mb- skrócić zakres robót, 

(rozwiązanie takie nasuwa wątpliwości, czy nie padnie wniosek w Urzędzie Marszałkowskim 

ponieważ nie cały cel zostanie osiągnięty).

Nawiązując do wypowiedzi Wójta przewodniczący komisji powiedział, że mieszkańcy wyrazili zgodę 

aby został znak poziomy na jezdni D-15 i pionowy P-17 bez zatoki i wiaty tylko w starym miejscu. 

Przewodniczący komisji poinformował, że jego zdaniem budową chodnika powinna zająć się komisja



gospodarcza zgodnie z kompetencją. Wójt wyjaśnił, że chodzi tu głównie o bezpieczeństwo chodzi i 

lokalizację wiaty przystankowej. Następnie p. Getka Janusz zapytał Wójta czy otrzymał od Starosty 

odpowiedź na pisma które dotyczyły budowy chodnika i lokalizacji przystanków autobusowych.

Odpowiedź została udzielona powiedział Wójta i na prośbę członków komisji odczytał ich treść.

(Pisma stanowią załącznik do protokołu).

Po wysłuchaniu wypowiedzi Wójta i przedyskutowaniu tematu związanego z budową chodnika w 

Guzowatce członkowie komisji przychylają się do rozwiązania:

-budować chodnik według starego projektu z pominięciem zatoki przystankowej

- na spornym odcinku ( ok. 100 m) odsunięty od jezdni

- o budowie na dalszym odcinku zadecyduje większość osób ( odsunięty od jezdni czy odsunięty od 

posesji). P. Tadeusz Stańczak wyjedzie w teren i zbierze oświadczenia od mieszkańców posesji przy 

których będzie budowany chodnik.

W dalszej kolejności przewodniczący komisji powiedział, że wpłynęło do komisji podanie od p. 

Edwarda Kryszkiewicza -  radnego i sołtysa wsi o założenie oświetlenia ulicznego na ulicy Łąkowej w 

Dąbrówce.

Podanie zostało przekierowane do Wójta, ponieważ dotyczy wyłącznie montażu lamp.

Na tym protokół zakończono-

Przewodniczący Komisji 
(Z e /ć *3 
Janusz Getka


